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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2023-08-17

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Ordförande DP Arvid Kolstad
Ordförande F6 Oscar Jonsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Ledamot SNF Hugo Rådegård

Viceordförande Foc Nicolas Renaudo

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Hedda Nooij väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Hedvig Wennberg och Jacob Sandström adjungeras in med närvaro och ytt-
randerätt.

§4 Fyllnadsval Jacob berättar att han söker sångförman, heter Jacob Sandström, är 22 år, går
TM 22 och har körkort.
Tycker det är kul att sjunga och vill hjälpa till med appen, pusha den till andra
sektioner.
Hedvig berättar att hon heter Hedvig Wennberg, är 23, går F, har inte körkort,
söker för att hon blivit lite hetsad men också då det är fett kul. Hon vill även
få in portos visa igen, hon började år 2020.
Beslut: Väljer in de sökande i klump.
Jacob och Hedvig lämnar mötet.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Felix: Går bra, fortsätter bråka med banken, ska börja kika på lån till F6 och
DP.
Hedda: Gått andra delen av MHFA utbildning, Mental health first aid.
Alva: Lite stressad inför tentor men annars bra, kul med mottagning och har
mest mailat runt. Har inte fått alla serveringstillstånd än, det på söndag är
fixat, och resten kommer troligen antingen idag eller imorgon.
Filip: Mår också bra, har mailat och hållit i stormöte.
Harald: Har jobbat vidare med lite accesser.

§5.2 DP Mår bra, har fått sova. Håller på att preppa till provhävf. Kommitten mår bra,
stressigt under första dagen.

§5.3 F6 Mår bra, första dagen gick bra. Preppar välkommen till mörkret och lite häv.

1



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2023/24:STYR-2
Styretmötesprotokoll 2023-08-17

Fysikteknologsektionen, Chalmers

§5.4 FnollK Mår bra, lite trött och fullt upp. Gött med en dag där vi inte arrar, Kommitten
går bra men märks att det varit stressigt, kul med mottagning.

§5.5 SNF Mår bra, hade samling med alla första gången igår. Ska få till cocktailpartyt,
har löst föreläsare.

§5.6 Foc Mår bra, och tror att foc mår bra. Dricko och focumama ska funka igen, ska
börja bokföra snart.

§6 Mottagningen hittills Viktor: Än så länge har det gått bra, allt funkade bra första dagen, kom bra i
schemat och låg mycket före. Igår började vi med intromatte. Har börjat med
inspring med info inför arren. Hjälper till med frågor.
Jonathan Weidow var med på götaplatsen, han verkade positiv då han pratade
med FnollK. Många nollan kom på phadderkampen och det var cirka 20 som
inte prickade av sig på götaplatsen.

§7 Access för FnollK till
matskrubben

NollK önskade att få access till matskrubben under mottagningen.
Viktor nämner att FnollK serverar mycket mat under mottagningen och behö-
ver ett utrymme för att förvara diverse grejer. Det nämns även FnollK kommer
behöva detta varje år.
Beslut: Ger FnollK access till skrubben under mottagningen i år och komman-
de år.

§8 Lånande av
Styrelserummet av F-spexet

Har kommit ett mail, F-spexet vill låna styretrummet som loge under föreställ-
ningar samt vill ha tillgång till kyl och frys. Vill ha tillgång från lunch och
framåt de dagar de har tillställning. Det ligger under sista mottagningsveckan
och har gjorts så tidigare år. Om det skulle krocka med möte så kan möten
flyttas. Gäller 4 dagar, 3e-5e samt 7e september.
Det nämns att tillgång till styretrummet är okej men att att kyl och frysut-
rymme kan krocka med styretgrillen och avtackningen.
Beslut: Ger F-spexet tillgång till styretrummet under de dagarna samt kyl i
mån av plats.

§9 Äskningar Gameboy har äskat om att transportera nollans datorer till LAN-U. De hämtar
och lämnar datorer. Har äskat för 350 kr.
Det nämns att detta kommer kosta mer än 350 kr. Lan-U känns som ett intresse
sektionen inte gett rum för tidigare, och känns som en rimlig grej att stödja
även om det kostar mer än 350 kr. Kostnaden kommer till stor del bero på hur
många som kommer, så det hade varit bra om Gameboy la upp ett formulär
för intresseanmälan.
Felix yrkar på att ge Gameboy 2000 kr till sitt förfogande för att bekosta de
bilresor som krävs för att frakta alla datorer.
Beslut: Ger gameboy 2000 kr för transport av datorer till och från lan-u.
Har godkänt fotons äskning om en plastkamera som nollbricka. Kostade 270
kr.

§10 Incidenthanteringscase Endast relevant för ordenarie ledamöter, så övriga lämnar rummet.
Finns en ny policy som röstades igenom i våras, och det rekommenderas att alla
läser igenom den. Nytt är att vi infört möjlighet att dra in representationsrätt.
Incidenter ska rapporteras så fort som möjligt. Främst till Alva, Filip och Hedda
från styret, eller Viktor och Stella från FnollK.

§11 Övriga frågor
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§11.1 Syv för TM har mailat Bett om att ändra kontaktuppgifter till TM syv där de finns. Kan inte ändra i
modulen. Vidarbefodrar mailet till Andreas så det kan ändras på ftek.

§12 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 13:00!
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